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Remark : 
 Under the normal textile application, the product can be passed the requirement  

of Oeko-Tex Standard 100. 
 The information and data in this bulletin are based on accurate laboratory researched 

and are intended for your guidance.  We cannot, however, accept any responsibility  
for the results obtained, in view of the numerous factors of application are beyond  
our control.  Our guarantee is limited to the unvarying quality of our products. 

备注： 
 在正常印花工艺下使用在纺织品上，能通过 OEKO-TEX STANDARD 100 之要求。 
 本数据是基于精密试验所得，以供阁下参考。对于使用后所得之一切结果，不负任何责任。

这是因为印花厂内有许多的变量超出我们所能控制的范围。本公司仅保证产品之品质稳定

不变。 
 

 
 

TY PIGMENT LUMINOUS BLUE NF 
涂料 荧光蓝 NF 

 
 

坚牢度试验 
Fastness Test (200 g/kg) 

 

耐胶浆 
迁移性 

Migration 
on 

Rubber 

颜色范例 
Depth 

200 g/kg 
 

耐光 
Light 

耐皂洗
Washing

耐拔染
Disharge

ablilty 

耐溶剂
Solvent

耐热 
Heat 30g/kg 

 

 4-5 3-4 4 4 5 × 

符号标示说明： 
Marking Instruction 

 

： 推荐使用   ： 需验证后使用   ×： 不推荐使用 
 Recommend.    Need to test before use.  Not recommend 
 
 


